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 اعزام بهترين ها رمز موفقيت 

در  پاراآسيايي 2022
اعزام كاروان پاراآسيايي به بازي هاي هانگژو نيز براساس سياست هاي 
كيفي گرايي انجام  خواهد شد. بهترين هاي ورزش جانبازان و معلولين 
ايران طي چند سال گذشته به تورنمنت هاي بين المللي اعزام شدند و نتايج 
درخشاني را نيز كسب كردند. با توجه به تأكيدات مقام معظم رهبري اين 
سياست همچنان در دستور كار كميته  ملي پارالمپيك قرار دارد و براي 

حضور در مسابقات مهم به آن توجه ويژه مي شود. 
فرصت دادن به بهترين ها، برنامه اي است كه به كسب بهترين نتيجه ختم 
مي شود و معمولاً تيم هاي ملي متشكل از بهترين نفرات حال حاضر رشته ها 
هستند. كميته  ملي پارالمپيك در سال هاي اخير با همين سياست تلاش كرد 
حدنصاب هايي را براي ورود ورزشكاران به تيم هاي ملي تعيين كند. علاوه بر 
اين بررسي هاي كارشناسي در خصوص شانس رشته ها و نفرات اعزامي در 
كسب مدال ها نيز انجام مي شود و در نهايت تكليف ورزشكاران و تيم هاي شان 
براساس برنامه ريزي انجام شده مشخص خواهد شد. اين سياست بر در نظر 
گرفتن دو فاكتور استوار است و بازده آن نيز مورد ارزيابي قرار می گيرد. يكي از 
اين دو فاكتور به دست آوردن بيشترين تعداد مدال، آن هم با حداقل ورزشكار 
است. به همين خاطر كميته پارالمپيك از كارشناسان هر رشته براي اعزام 
نمايندگان كمك مي گيرد تا شانس رسيدن به سكو به حداكثر برسد. فاكتور 

دوم نيز صرفه جويي اقتصادي همزمان با كسب بهترين نتايج است. 
 علاوه بر اين بحث  حمايت از ورزشكاران جوان و زن براي حضور هرچه 
موفق تر در بازي هاي پاراآس��يايي نيز در دس��تور كار بوده اس��ت. اين 
سياست در اعزام كاروان به بازي هاي پاراآس��يايي 2018 مدنظر قرار 
گرفت و به رغم انتقادهاي اوليه نتايج خوبي را براي ورزش كشور به همراه 
داشت. مقام سوم بازي هاي جاكارتا با كسب 51 مدال طلا با همين شيوه 

تصميم گيري به دست آمد. 
بعد از آن نيز نوبت به بازي هاي پارالمپيك رسيد. بازي هاي توكيو كه با شيوع 
كرونا و تعويق يك ساله همراه بود، بار سنگين مالي را براي ورزش ايران به 
همراه داشت، اما با اين حال سياس��ت كيفي گرايي به كمك كميته آمد تا 
كارواني پربازده را راهي ژاپن كند. كاروان سردار دل ها با 62 ورزشكار توانست 
24 مدال خوشرنگ را به نام ايران ثبت كند كه 12 مدالمان طلايي بود. البته 
هنوز هم هستند منتقداني كه اين سياست را به نفع ورزش جانبازان و معلولين 
نمي دانند، اما تأكيد مقام معظم رهبري بر اعزام هاي كيفي)كيفي س��ازي 
ورزش بين المللي و تكيه به اعزام ورزشكار در رشته هاي مدال آور( نكته مهم 
و راهبردي است كه مي توان از آن استفاده هاي بهينه كرد. مسئولان كميته 
ملي  پارالمپيك رهنمودهاي رهبر انقلاب را مهر تأييدي بر سياست خود 

مي دانند و در آينده نيز با جديت بيشتر آن را دنبال خواهند كرد. 
حتي رئيس اين كميته بار ديگر بر ادامه اين سياست در ورزش پارالمپيكي 
تأكيد كرده است. محمود خسروي وفا در پنجمين نشست ستاد بازي هاي 
پاراآسيايي هانگژو 2022 با اشاره به اين مسئله گفت: »افرادي براي بازي هاي 
پاراآسيايي هانگژو اعزام مي شوند كه شانس رفتن روي سكو و كسب مدال 
را داشته باشند. البته بعضي از ورزشكاران هم در مرز مدال آوري هستند كه 
به اردو دعوت شده اند. ليست بلند بازي هاي هانگژو دربرگيرنده افرادي است 
كه پيش بيني ما براي كسب مدال را محقق كنند. متأسفانه فهرست هايي 
كه از فدراسيون ها به دست ما رسيده با اين تعريف و درخواست فاصله و به 
بررسي مجدد فدراسيون ها نياز دارد. علاوه  بر اين با توجه به نتايج خوبي كه 
ورزشكاران جوان در بازي هاي پاراآسيايي جوانان بحرين به دست آوردند، 
پيشنهاد مي ش��ود تيم هاي ملي »ب« با حضور بهترين ورزشكاران جوان 

تشكيل شود و براي آنها برنامه هاي حمايتي در نظر خواهيم داشت.«
تأكيد بر توجه و يژه به جوانان در حالي اس��ت كه م��دال آوران بازي هاي 
پاراآسيايي از جمله شانس هاي مدال آوري در پارالمپيك پاريس محسوب 
می شوند. به همين خاطر است كه محمد تابع، دبير اجرايي كميته نسبت 
به عدم همكاري برخي فدراسيون ها در اين زمينه هشدار داده است: »از 
فدراسيون ها درخواست مي ش��ود گزارش روند آماده سازي و همچنين 
برنامه ريزي خود را براي كميته ملي پارالمپيك ارسال كنند و از فرصت سه 
ماه پيش رو در ماه هاي اسفند، فروردين و ارديبهشت كه فرصت حضور در 

هانگژو و حتي پاريس 2024 نيز هست غافل نشوند.« 
با تأكيد دوباره بر سياست كيفي گرايي فدراسيون هاي فعال در حوزه ورزش 
جانبازان و معلولين بايد بر اين اس��اس برنامه هاي خ��ود را پيش ببرند تا 
بهترين هاي هر رشته ابتدا به پاراآسيايي هانگژو بروند و افتخارآفريني كنند و 

پس از آن هم خود را براي درخشش در پارالمپيك پاريس آماده كنند.

تقدير رئيس سازمان ورزش بسيج از کشتی
جمعي از مسئولين سازمان ورزش بسيج با حضور در محل فدراسيون 
كشتي از اقدام شايسته در لغو سفر به امريكا از فدراسيون كشتي تقدير 
كردند. رئيس فدراسيون كشتي پس از كارشكني امريكا در صدور ويزا 
براي كاروان اعزامي كشورمان از اعزام تيم  ملي به اين كشور جلوگيري 
كرد. اين تصميم باعث شد ابوالفضل خداقلي پور رئيس سازمان ورزش 
بسيج و همكارانش به فدراسيون كشتي بروند و از نزديك از عليرضا دبير 
تقدير كنند. خداقلي پور در اين ديدار از اقدامات و فعاليت هاي انقلابي 
دبير و فدراسيون كشتي تشكر كرد. همچنين رئيس فدراسيون كشتي 
در ديدار با رئيس سازمان ورزش بسيج بر حفظ شأن و جايگاه كشورمان 

تأكيد دوباره كرد و خواستار همكاري بيشتر با اين سازمان شد.

درخشش ستاره هاي ايراني فنرباغچه
هفته پنجم ليگ قهرمانان واليبال اروپا برگزار ش��د و در يكي از مهم ترين 
رقابت ها تيم فنرباغچه به مصاف تيم كن، نماينده فرانسه رفت و توانست با 
نتيجه ۳ بر 2 به پيروزي برسد. اين رقابت جذاب در پنج ست و به ترتيب با 
نتايج 25 بر 1۹، 1۹ بر 25، 1۹ بر 25، 25 بر 1۳ و 15 بر ۹ به سود نماينده 
تركيه به پايان رسيد. سعيد معروف و سيدمحمد موسوي براي اولين بار كنار 
هم در تركيب فنرباغچه به ميدان رفتند. حضور دو واليباليست ايراني در حالي 
بود كه تيم فنرباغچه توانست در اين بازي كامبك بزند و نتيجه بازي باخته را 
به سود خود تمام كند. در اين رقابت سيدمحمد موسوي عملكرد درخشاني را 

از خود به نمايش گذاشت و توانست 14 امتياز براي تيمش به دست آورد.

 لغو جام جهاني ورزش هاي زورخانه اي 
در ايران به دليل کرونا

مهرعلي باران چشمه، سرپرست فدراس��يون ورزش هاي زورخانه اي و 
كشتي پهلواني از لغو جام جهاني اين رش��ته كه قرار بود اسفندماه در 
اصفهان برگزار شود، خبر داد: »فدراسيون پزشكي ورزشي در نامه اي 
به ما اعلام كرد با توجه به آغاز پيك شش��م ويروس كرونا، جام جهاني 
ورزش زورخانه اي بايد لغو و در زمان ديگري برگزار شود. همه تمهيدات 
لازم از سوي فدراس��يون براي برگزاري اين مسابقات انجام شده بود و 
آماده برگزاري مسابقات بوديم. از س��وي ديگر وزارت امور خارجه نيز 
اعلام كرده كه اتباع برخي كشورهايي كه شرايط شان از نظر كرونا خوب 
نيست، فعلًا نمي توانند در ايران حضور يابند و همين موضوع نيز از ديگر 
دلايل تعويق جام جهاني زورخانه اي بود. براي تعيين زمان برگزاري اين 
مسابقات بايد هماهنگي لازم را با فدراسيون بين المللي زورخانه اي به 

عمل آوريم تا زمان و محل برگزاري مسابقات را مشخص كنيم.« 

تنبيه سازنده بي اخلاق هاي فوتبال
رأي صادر شده از سوي كميته اخلاق در 
خصوص محمدحس��ين كنعاني زادگان 
بسيار عجيب بود. درحالي كه اين مسائل در 
دنياي فوتبال اتفاق مي افتد و ماجراي حكم 
كنعاني زادگان تقارن پيدا كرده با ماجرای 
مارك اوورماس، مدير آژاكس كه خودش 
به خاطر فاش شدن ماجراي چند تماس 
و پيامش به همكاران خانمش جدا ش��ده 
است. در واقع خودش مي دانسته كه اين 
در شأن كسي در آن جايگاه نبوده است. در عين حال نيز همه اين افراد 
پيش از آنكه فوتباليست يا هنرمند باشند، يك انسان هستند، ولي با تمام 
آن مسائلي كه يك انسان دارد بايد در جامعه خيلي مراقب اخلاق، رفتار، 
نوع لباس پوشيدن و حرف زدنش باش��د. يك بار به يك مجلس هنري 
دعوت شدم. يكي از هنرمنداني كه بسيار بازي اش را در تلويزيون و سينما 
دوست داشتم يك رديف جلوتر از من با دوستانش نشسته بود. او شروع به 
تمسخر ديگران كرد و آن تصويري كه در ذهنم داشتم را شكست. وقتي 
از نزديك ديدم كه به همكارانش احترام نمي گذارد و آنها را مورد تمسخر 
قرار می دهد، تصويري كه از قاب تلويزيون مي ديدم خرد شد. بايد مشاور 
فرهنگي داشته باش��يم، قصد توجيه و تطهير كنعاني زادگان را به هيچ 
وجه ندارم. عملش خوب نبوده و كار درستي انجام نداده است، در عين 
حال نبايد برخورد حذفي كرد. عزيزي خادم، رئيس فدراسيون گفته بود 
آدم هاي بي اخلاق جايي در فوتب��ال ما ندارند، بعد اين بازيكن بلافاصله 
به تيم ملي دعوت شد! قصد ندارم به نابود شدن اين بازيكن كمك كنم، 
ولي بايد جريمه مي شد. منظورم جريمه مالي نيست، نبايد مقابل عراق و 
امارات او را بازي مي دادند. البته نه بايد به قصد نابودي اش حركت كنيم 
و نه كارش بدون تنبيه بماند، تنبيهي كه به قصد سازندگي باشد. فوتبال 
ما سابقه مجاهد خذيراوي و علي اكبريان را داشته و ديديم كه آنها چه 
سرنوش��تي پيدا كردند. اينها وقتي از مادر زاده ش��دند معصوم نبودند؛ 

جامعه، جهل و ناآگاهي نابودشان كرد و ما بايد به اينها كمك كنيم.

امیر حاج رضايي

كارشناس فوتبال

بازگشت به جايگاه اصلي
تصميم هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال براي استيضاح و تعليق فعاليت 
شهاب الدين عزيزي خادم يكي از خبرهاي جنجالي روزهاي گذشته بود، 
تصميمي كه در صورت عملي شدن اين اميدواري را به وجود مي آورد كه 
برخلاف عرف رايج در ورزش ايران، هيئت رئيسه و مجامع فدراسيون ها در 
حال بازگشت به جايگاه اصلي شان هستند. گفته مي شود شش عضو هيئت 
رئيسه ۹ نفره فدراسيون فوتبال كه اكثريت را تشكيل مي دهند، تصميم 
گرفته اند با توجه به حواشي و تخلفات صورت گرفته در مدت 11 ماهي كه 
از حضور عزيزي خادم مي گذرد، براساس ماده ۳7 اساسنامه فوتبال رئيس 
فدراسيون را عزل موقت كنند تا مجمع فدراسيون فوتبال در اولين نشست 

درباره بركناري يا ادامه همكاري عزيزي خادم تصميم بگيرد. 
تصميم هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال در شرايطي است كه در ورزش 
ايران كمتر پيش آمده هيئت رئيسه و مجمع های فدراسيون ها در جايگاه 
واقعي شان قرار داشته باشند و همواره با نقشي تشريفاتي تبديل به ماشين 
امضاي رئيس فدراسيون شده اند. ريشه خيلي از معضلات و حواشي كه 
ورزش در سطوح مختلف فدراسيون ها يا باشگاه ها با آن روبه روست به عدم 
استقلال هيئت رئيسه و مجمع هاي آن فدراسيون يا باشگاه برمي گردد 
كه در راستاي اهدافي كه براي آنها در اساسنامه در نظر گرفته شده است، 
حركت نكرده اند و همواره سعي شده اقدامات رئيس بدون توجه به اينكه 
چقدر برنامه هاي او عملي شده و چقدر برنامه ها در چهارچوب منافع آن 

رشته ورزشي بوده است، تأييد شود. 
چنين رويكردي سبب شده هيئت رئيسه و مجمع هاي فدراسيون ها به يك 
حياط خلوت براي رئيس آن مجموعه تبديل شوند و استقلال خود را از دست 
بدهند، به طوري كه در اكثر فدراسيون ها و باشگاه ها مشاهده مي كنيم اين 
بخش هاي مهم و تأثيرگذار در روند روي به جلوي مجموعه، نقشي خنثي 
داشته اند و همواره رئيس فدراسيون روي آنها تسلط داشته است. البته در 
همين مجموعه فدراسيون فوتبال، عزيزي خادم با سپردن پست هايي در 
فدراسيون فوتبال به برخي از اعضاي هيئت رئيسه، عملاً با تطميع شان سعي 
كرده است آنها را با خود همراه كند تا از گزند انتقادها و بازخواست هاي شان 
در امان بماند. البته چنين حربه اي را در دوره هاي گذشته فدراسيون فوتبال 
و ساير فدراسيون ها هم مي بينيم كه رئيس سعي مي كند با يارگيري از هيئت 

رئيسه براي خود يك حاشيه امن به وجود آورد. 
اين در شرايطي است كه هيئت رئيسه و در پله بالاتر مجمع فدراسيون، 
وظيفه بررسي عملكرد و بازخواست رئيس فدراسيون را برعهده دارند 
و بايد با بررس��ي اقداماتي كه در مجموعه فدراسيون صورت مي گيرد، 
نسبت به كج روي ها و سوءمديريت هاي احتمالي كه فدراسيون را از مسير 
درست دور مي كند، هشدار دهند، حتي اين اختيار به اين اعضا داده شده 
است كه در صورت وقوع تخلفات متعدد و برنامه گريزي هايي كه از سوي 

رئيس رخ مي دهد، او را عزل كنند. 
با وجود اين اختيارات اما در ورزش ايران كمتر ش��اهد بوده ايم كه هيئت 
رئيسه يا مجمع فدراسيون به صورت مستقل به سوءمديريت هاي رئيس 
ورود پيدا كند. بدون شك اهمال ها و فراموشي وظايف، زمينه اي را به وجود 
آورده است كه حواشي، چالش ها و س��وء مديريت ها ادامه پيدا كند و آن 
ورزش هزينه زيادي بابت بي عملي هيئت رئيسه و مجمع فدراسيون كه 

وظيفه برخورد با سوء مديريت ها را دارد، بپردازد. 
براي بهبود فضاي ورزش بايد بخش هاي نظارتي فدراس��يون ها به وظيفه 
اصلي شان برگردند. تصميم هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال فارغ از به نتيجه 
رسيدن يا نرسيدن مي تواند يك الگو براي ساير فدراسيون ها باشد كه اعضاي 
هيئت رئيسه و مجمع آن با قرار گرفتن در مسيري كه براي شان در اساسنامه 
تعيين شده است، به وظايفي كه در قبال آن رشته ورزشي دارند، پايبند باشند و 
بدون لكنت كلام مقابل رئيس فدراسيون، جلوي انحراف ها و سوءمديريت هايي 
كه فدراس��يون را از مس��ير اصلي اش دور كرده، بايس��تند تا هم  به جايگاه 

اصلي شان برگردند و هم در پيشبرد و توسعه ورزش تأثيرگذار باشند.

انقلاب ايران در 
سعید احمديان

   گزارش
حالي سال 57 به 
پيروزي رس��يد 
كه ورزشي ها هم در كنار ساير قشرهاي جامعه 
نقش پررنگي در مبارزات و حضور در تظاهرات ها 
داشتند. يكي از پرسروصداترين فعاليت ها به آبان 
سال 57 برمی گردد، به روزهايي كه ملي پوشان 
تيم ملي كشتي همنوا با اعتراضات مردمي، دست 
به يك اقدام انقلابي زدند و با تحريم مس��ابقات 
كشتي جام بين المللي آريامهر، يك آبروريزي 
بزرگ براي رژيم ش��اه رقم زدن��د، يك حركت 
شجاعانه دو ماه و نيم قبل از پيروزي انقلاب توسط 
كشتي گيرانی كه جوانمردي و پهلواني را در عمل 

ثابت كردند و به اعتراضات مردمي پيوستند. 
  آبروريزيورزشيبرايپهلوي

تهران آبان 57 در روزهايي كه مبارزات مردمي 
عليه رژيم پهلوي در حال اوج گيري بود، ميزبان 
مسابقات جام بين المللي كشتي آريامهر بود. در 
اسناد ساواك كه طبقه بندي خيلي محرمانه ای 
داشت، در نامه اي به شماره 27 آبان 57 با موضوع 
منصور برزگر- كشتي گير آمده است: »بر طبق 
برنامه تنظيمی فدراسيون كشتی ايران قرار بود 
دوازدهمين دوره كشتی  جام آريامهر با شركت 
چندين كشور صاحب نام از مورخه 57/8/10 الی  
57/8/12 در تهران برگزار شود و برای آمادگی 
اين مسابقات قهرمانی، تيم ملی  كشتی ايران از 
مدت ها قبل در اردوی قهرمانی واقع در دهكده 
المپيك مشغول تمرين  بود، ولی در تاريخ 57/8/۹ 
يعنی يك روز قبل از ش��روع مسابقات، اعضای 
تيم  ملی كش��تی ايران تحت عنوان مخالفت با 
عنوان كاپ آريامهر به طور دسته جمعی از  اردوی 
قهرمانی خارج و عدم آمادگی خود را در اين دوره 
از مس��ابقات به نام كاپ  آريامهر اعلام نموده اند 
و در نتيجه طبق تصميم سازمان ورزش ايران، 
اجرای  مسابقات منتفی و كشورهای دعوت شده 
به كش��ور خود مراجعت نموده و به اين  ترتيب 
ضمن وارد شدن لطمه بزرگ به حيثيت ملی، اين 
مسئله مؤيد نفوذ عوامل  بيگانه و بيگانه پرست در 
كانون های ورزشی و ترغيب جوانان به انحراف و 

اخلال گری مي باشد.«
در ادامه اين نامه، س��اواك خواه��ان برخورد با 
منصور برزگر شده است: »با بررسی های معموله 
چنين نتيجه گرفته شده اس��ت آقای منصور 
برزگر، مربی تيم  ملی كشتی ايران كه در جريان 
مسابقات المپيك كانادا تحت تأثير تحريكات 
 عناصر گمراه واقع و به مقدس��ات ملی توهين 
نموده بود از يك س��ال قبل به اين طرف  سمت 
مربی تيم ملی كشتی كش��ور را بر عهده دارد و 
در نتيجه اعضای تيم ملی به وسيله  اين شخص 
نسبت به مقدسات ملی بدبين شدند، به نحوي 
كه عكس العمل اخير آنان دليل بر  اين ادعاست و 
به نظر مي رسد چنانچه به سرعت و با نهايت دقت 
و مهارت جلوی نفوذ بيگانگان و بيگانه پرستانی 
كه به وسيله عناصر اغفال ش��ده مانند منصور  
برزگر گرفته نشود بايد در آينده شاهد اينگونه 

فجايع ملی باشيم.«
  گفتندكاريكرديدكارستان

تحريم مس��ابقات كش��تي جام آريامه��ر، اما 
چطور اتفاق افت��اد؛ محمدرضا طالقاني، رئيس 
سابق فدراسيون كش��تي و محافظ امام)ره( در 
سخنراني 12 بهمن در بهشت زهرا كه آن روزها 
يك كش��تي گير جوان ب��ود در گفت وگوهايي 
كه در سال هاي اخير داشته اس��ت، درباره اين 
تصميم اينطور گفته اس��ت: »در اردو بوديم و 
17تيم خارجي هم قرار بود بيايند كه هفت تيم 
آمده بودند. امريكا، شوروي، مجارستان، تركيه، 
ژاپن، چين و كره بودند. ديدم بچه ها مانند گلوله 
آتش هستند مردم مي گويند كشتي نگيريد و 
ممكن است در خيابان تظاهرات  كنند. اين باعث 
شد همه را شب در اتاق خود جمع كرده و صحبت 
كرديم. به بچه ها گفتم پهلوان واقعي امروز مردم 
را تنها نمي گذارد. آن روز صب��ح بچه ها را از هر 
نظر ساختم و همگي آماده تصميم گيري بودند. 
شب كه براي ش��ام به غذاخوري رفتيم در آنجا 
با بچه هاي مدرسه عالي ورزش كه همگي جزو 
قهرمانان رشته هاي ورزشي ديگر بودند، در سالن 
همايش ها حرف زدم و به صورت دسته جمعي 

تصميم گرفتيم مسابقات بين المللي آريامهر را 
لغو كنيم.«

اين تصميم باعث مي شود طالقاني از اردوي تيم 
ملي اخراج شود: »صبح كه براي صبحانه رفتيم 
به سمت سالن غذاخوري ديدم تمام ديوارهاي 
محل اقامت ما پر شده از اطلاعيه هاي اعتراضي 
كه روي آنها نوشته شده بود. ورزشكاران به مردم 
محلق شدند و زير آن نوشته شده بود، محمدرضا 
طالقاني كه به جان مولا من اصلاً در جريان نبودم. 
وقتي از صبحانه برگش��تيم سرپرست اردو مرا 
خواست و با عصبانيت گفت تو اخلال گري كردي 
و همين روزهاس��ت كه تو را بگيرند و بكشند. 
گفتند جرم تو اين  اس��ت كه جام شاه را به هم 
مي ريزي! وقتي بچه ها متوجه شدند من به دليل 
اعتراض به شاه از اردوي تيم ملي اخراج شدم، از 
42 ملي پوش ۳7 نفر ساك و وسايل خود را جمع 
كردند و با من از اردو بيرون آمدند. آن وقت ها مثل 
امروز هر كسي يك ماشين نداشت، با چند ژيان، 
هيلمن و پيكان از اردو بيرون آمديم. بلافاصله 
پس از خروج از اردو به يكي از امامزاده هاي تهران 
رفتيم. پس از اينك��ه دو ركعت نماز خوانديم با 
يكديگر هم قسم شديم كه به مردم ملحق شويم 

و بعد از آن هم رفتيم مجله دنياي ورزش و اعلام 
كرديم كه ما در كاپ آريامهر كشتي نمي گيريم 
و اين خبر مانند توپ در شهر تركيد و روزنامه ها 
نوشتند كه كشتي گيران به صف مردم پيوستند 
و عكس من را هم چاپ كرده بودند و اين موضوع 
باعث شد همان روز بعدازظهر در كاخ شاه جلسه 
گذاشتند و مس��ابقات را لغو كردند و تيم هاي 

خارجي هم برگشتند.«
تحريم جام آريامهرسبب دس��تگيری طالقانی 
می ش��ود: »در محله ما آقايي ب��ود به نام مهدي 
عراقي، شب هاي پنج شنبه در خانه ايشان روضه 
بود. يك  بار كه من هم در روضه حضور داش��تم، 
آقاي عراقي به من گفتند »پهلوان كاري كردي 
كارستان، به پاريس مي آيي.« من هم يك كلام 
گفتم »يا علي«. ش��ب ك��ه به خانه آم��دم، پدر 
مرحومم من را صدا ك��رد و گفت حاج محمد آقا 
بيا دم در با تو كار دارند، اما نگفت چه كسي آمده، 
من با لباس راحتي رفتم و ديدم چند سرباز دم در 
ايستاده اند و فوراً دستبند را به دستم زدند و به من 
گفتندكشتي هاي شاه را به هم مي ريزي. من را به 
كلانتري 12 بردند و از آنجا به باغشاه سابق رفتم و 

سه هفته آنجا بودم. بعد از آن مرا آزاد كردند.«

روايتتحريمجامبينالملليكشتيرژيمشاهدرسال57توسطمليپوشانكشتيوپيوستنبهاعتراضات

پهلوانان در صف مردم
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هدف تيم جوانان پشتوانه سازي براي نسل طلايي است

ناکامي احمدي در رسيدن به خط پايان المپيك زمستاني
عاطفه احمدي، تنها نماينده اسكي زنان ايران در المپيك پكن و پرچمدار       خبر
كاروان كش��ورمان ديروز كار خود را در مانش دوم رقابت هاي مارپيچ 
كوچك اسكي آلپاين آغاز كرد، اما به خط پايان نرسيد. احمدي در دور نخست با ثبت زمان يك دقيقه و 
11 ثانيه و 88 صدم ثانيه، بين 88 اسكي باز در جايگاه پنجاه  و هفتم قرار گرفت و راهي دور دوم شد، اما در 
اين مرحله موفق نشد به خط پايان برسد. با توجه به اينكه ورزشكاران بر اساس امتياز جهاني خود جواز 
حضور در رقابت ماده هاي مختلف را به دست مي آوردند، احمدي تنها شانس رقابت در مارپيچ كوچك را 
داشت. در ادامه بازي ها، فردا دانيال ساوه شمشكي در ماده صحرانوردي به مصاف حريفان مي رود و حسين 

ساوه شمشكي نيز روزهاي 24 و 27 بهمن به ترتيب در مارپيچ بزرگ و كوچك مردان مسابقه مي دهد.

در فاصله هفت ماه تا آغاز بازي هاي     بازتاب
آسيايي 2022، تداركات ورزش ايران 
هم براي حضور قدرتمند در اين مسابقات آغاز شده است و مسئولان 
وعده داده اند در هانگژو، كاروان ايران نتيجه اي بهتر از ششمي 2018 در 
جاكارتا كسب خواهد كرد. در همين رابطه ديروز سيدرضا صالحي اميري، 
رئيس كميته ملي المپيك در گفت و گو با رادي��و ورزش، روند كاروان 
ايران در بازي هاي آسيايي را صعودي و رو جلو دانست: »روندي كه در 
10 دوره گذشته بازي هاي آسيايي داشتيم، روندي رو به جلو بوده، البته 
فراز و نشيب هايي هست كه طبيعت ورزش است و به طور طبيعي افت 
و خيزهايي داريم. در مجموع وقتي نم��ودار را مي بينيم روند حركت 

ورزش قهرماني ايران رو به جلو است، به خصوص اينكه ما توانستيم از 
كشتي و وزنه برداري كه انحصار مدال هاي ما بود عبور كنيم و به سمت 
تكواندو، تيراندازي، كاراته و رشته هاي ديگر بياييم كه اين يك رويكرد 
مثبتي است كه ما داريم دنبال مي كنيم.«  رئيس كميته ملي المپيك 
هدف كاروان ايران در بازي هاي آسيايي هانگژو را قرار گرفتن در رده 
پنجم عنوان كرد: »براي رويداد هانگژو هدف گذاري عملياتي ما يك پله 
بالاتر از بازي هاي جاكارتا، يعني پنجم است و آرماني كه تعريف كرديم 
اين است كه جايگاه اصلي كه بايد در اين مقطع ورزش قهرماني ما در 
آسيا به آن دست پيدا كند، مقام چهارم اس��ت. اما چرا بالاتر نه، چون 
معتقدم ما يك دهه به برنامه ريزي منسجم، قوي و همه جانبه نياز داريم 

كه بتوانيم هدف گذاري براي جايگاه سوم را داشته باشيم.« صالحي اميري 
معتقد اس��ت بايد با واقعيت ها كنار آمد: »س��ه كش��ور چين، ژاپن و 
كره جنوبي نزديك به پنج دهه است كه جايگاه هاي اول تا سوم آسيا را 
اشغال كرده اند. واقعيت اين است كه آنها سرمايه گذاري هاي سنگين و 
برنامه ريزي كردند. وقت��ي ظرفيت هاي س��خت افزاري، نرم افزاري و 
س��رمايه گذاري چين را مي بينيد، به طور طبيعي به اين كش��ور حق 
مي دهيد كه اين جايگاه را داشته باشد. در شرايطي كه كشور مشكلات 
و چالش هاي��ي دارد و منابع و امكانات محدود و ارز گران اس��ت، اينها 
پش��تيباني ما را محدود مي كند. ما با درك واقعيت ها كار مي كنيم و 

نمي خواهيم ادعاي معجزه كنيم.«

جايگاه سومي بازي هاي آسيايي برنامه همه جانبه 10 ساله  می خواهد

تيم  ملي واليبال جوانان ايران خردادماه با بهترين نفرات در رقابت هاي       چهره
قهرماني آسيا در بحرين شركت خواهد كرد و رضا مؤمني مقدم كه به 
تازگي هدايت اين تيم را برعهده گرفته در گفت وگو با سايت فدراسيون واليبال، پشتوانه سازي را يكي 
از اهدافش عنوان كرد: »در حال حاضر نسل هايي هستند كه مي توانند جايگزين نسل طلايي واليبال 

ايران شوند. در فرصتي كه در اختيار دارم به دنبال پشتوانه سازي تكنيكي 
و تاكتيكي بازيكنان جوان براي تزريق به تيم ملي هستم تا جوانان 
جايگزين مناسبي براي بازيكناني كه از تيم ملي خارج مي شوند، 
پرورش يابند. برنامه هايم را به فدراس��يون واليبال ارائه كرده ام. 
اردوهاي بس��يار خوبي براي تيم ملي جوانان در نظر گرفته شده 
است. ارتقاي تكنيكي بازيكنان يكي از اهدافمان است. پس از آن 
به دنبال اين هس��تيم كه با ارتقاي تاكتيكي س��بك بازي ها، در 

رقابت هاي پيش رو از جمله مس��ابقات آسيايي و جهاني 
نتاي��ج خوبي كس��ب كنيم. پي��ش از حضور در 

مس��ابقات قهرماني جوانان آس��يا، ۹ مرحله 
اردوي آمادگ��ي برگزار خواهيم كرد. س��عي 
داريم تركيب��ي انتخاب كنيم كه بيش��ترين 
بازدهي را داش��ته باشد تا س��ال آينده شانس 
حضور در تيم ملي بزرگس��الان را پيدا كنند. 
اميدوارم در انتخاب بازيكنان ملي پوش جوان 
كمترين خطا را داشته باشيم، چون تيم ملي 

جوانان جاي شايسته ترين هاست.«

اجتماعی

دهه فجر 1400


